
                Protokoll fört vid styrelsemöte 
                Kungsbacka ridklubb 849400–2533, 14:e januari 2025  

 
Närvarande: 
Nils Andréasson 
Johan Gertsson 
Maria Ekblad 
Lollo Paris 
Judith Pettersson 
Frida Norstedt 
Therese Törnell 
Fredrik Kollberg 
Stina Bäckerstam 
Wilma Wallöf 

 
Ej närvarande 
Ulrika Strandberg 
Linda Brynå 

 

 
§ 1  Ordförande förklarar mötet öppnat. 

 
§ 2 Till att föra dagens protokoll utses Judith Pettersson. 

 
§ 3  Mötet godkände den i förväg utsända dagordningen. 

 
§ 4 Till att justera dagens protokoll utses jämte ordförande Fredrik Kollberg. 

 
§ 5 Föregående mötesprotokoll godkändes.  

 
§ 6  Ingen representant från valberedningens var närvarande, Nils återrapporterade från 

deras arbete.  

§ 7 Ekonomirapporten gås igenom, årsbokslutet är inte riktigt klart ännu. Intensiv höst 
med flera extra aktiviteter för att kunna säkerställa ett positivt resultat för 2024.  
Helena återkopplar då hon pratat med revisorerna.  

Väl genomarbetat budget för 2025, vissa frågor skall Lollo återkoppla om så fort som 
möjligt.  

Beslut inför årsmötet gås igenom och verksamhetsberättelsen är under arbete av 
Lollo. Mail kommer gå ut till alla medlemmar om när och var årsmötet kommer hållas. 
Ordförande för årsmötet kommer Fredrik Kollberg lösa.  

Förslag från styrelsen gällande ökning av årsavgift för 2026 med 5 kr måste framföras 
på årsmötet. Detta då Hallands Ridsportförbund ökar avgiften med 5kr.  

§ 8 Verksamhetsrapporten gås igenom av verksamhetschef.  

  

§ 9 Punkt struken, återkommer med denna punkt nästa möte.  



§ 10 Arbete gällande nyckeltal och hur andra klubbar arbetar har påbörjats, då vi fått 
komplett information kommer resultatet presenteras för resterande styrelse. 

  

§ 10  Rise genomför ett arbetsmiljöprojekt där arbetsmiljön gås igenom för verksamma 
inom hästverksamhet. 

§ 11  Inget nytt avseende fastighet. Beslut avseende att anläggningstjänst skall 
utannonseras inom kort.  Problem med underlaget i manegen, Lollo tar in offerter. 

 2 paviljonger kommer köpas in för att kunna nyttja för olika tävlingar,  

§ 12  Ungdomssektionen berättar om deras aktiviteter, lyckat med deras aktiviteter under 
december med både julmys i stallet och luciafirande. Kuse håller årsmöte 1:a februari. 

§ 13 Tisdagar är självservice för tillfället i cafét, Anna letar ny personal. Även personal i 
cafét kommer ha arbetsdagbok under våren.  

§ 14 Diskussion gällande ändrad bidragsform, Nils kommer svara på det mail som inkommit 
att vi avvaktar mer information från kommunen.  

 

Nästa möte blir 11:e februari kl. 18:00 på KRK 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 14/1 25   Protokollet justeras 

 

 

Judith Pettersson   Fredrik Kollberg 
 


